

Registratie KvK 51023385  
Website: [www.ridderweide-tielwest.nl](http://www.ridderweide-tielwest.nl)

Secretariaat: A. Cuijten  
Wadenoijenlaan 547  
4006AM Tiel  
mail: [tc.cuijten@hetnet.nl](mailto:tc.cuijten@hetnet.nl)

### **Notulen WTO – overleg Stichting Wijkorganisatie Ridderweide d.d. 9 november 2011.**

Aanwezig: dhr. J. Steenbekkers (Kwadrant) dhr. E. Scheepmaker (Bloesemsflat) dhr. Y Öztürk (Toezicht en Handhaving) dhr. O. van Wijk ( Politie) dhr. H Rijksen (Wijkteam Gemeente) dhr. P. v. d. Lugt (SVT) dhr. J. Loosschilder (Gemeente) mevr. E Turkenburg ( Prins Maurits-school dependance) dhr. A. Maassen (voorzitter) dhr. A. Cuijten (secretaris) dhr. A. de Groot (penningmeester) dhr. H. van Doesburg, dhr. D. Jansen, mevr. L.de Groot (bestuur Stichting Wijkorganisatie Ridderweide)

Met kennisgeving afwezig: mevr. M. Ketting (Rotondaschool dependance) mevr. J. Herregraven (SCW) mevr. Griepink (Dynamiek)

Afwezig zonder kennisgeving: dhr. Alp (TDIB),dhr. A.lepelaars

#### **1. Opening en welkom.**

De voorzitter dhr. A. Maassen heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder dhr. E. Scheepmaker, dhr. J. Steenbekkers en dhr. P. v. d. Lugt, ook vroeg hij of zij zich aan alle aanwezig wilden voorstellen. Alle aanwezigen stelden zich tevens voor aan de nieuwkomers.

#### **2. Notulen van 14 september 2011.**

Naar aanleiding van de notulen informeert dhr. J. Loosschilder of er met het onderwerp AED in de wijk nog iets is ondernomen.

Er moet toch meer bekendheid aan worden gegeven, misschien via het nieuwsbulletin van Dynamiek en hoe werkt de procedure?

Dhr. A. Maassen zal informeren bij Heartbeat hoe de procedure is, dan kan dit ook in de informatie worden geplaatst, eventueel kan er geïnformeerd worden of iemand van Heartbeat bij het WTO overleg aanwezig kan zijn om enige uitleg over het gebruik van de AED te geven.

Hier staat alle informatie: <http://www.stichtingheartbeat.nl/heartcare/heartsafe-tiel.html>

De notulen zijn inhoudelijk en tekstueel goedgekeurd.

#### **3. Ingekomen -/ uitgaande post.**

- Dhr. A. Maassen en dhr. A. Cuijten hebben contact gehad met dhr. Ronald v.Vugt en dhr. Driesen n.a.v. facilitaire ondersteuning.

Het is bij de Gemeente bekend dat de locatie Rode kruis gebouw niet altijd beschikbaar is, daarom moet ook eens gekeken worden naar andere locaties b.v. Hondensportvereniging, RKTVC, Batauwe etc.

Men geeft de Stichting Wijkorganisatie Ridderweide het advies een jaarplanning te maken dan is het inpassen niet zo moeilijk, het hoeft niet speciaal het RK-gebouw te zijn. de activiteiten kunnen ook op andere locaties plaatsvinden.

- Top Tiel heeft een brief gestuurd over de voortgang en het financiële plaatje en er wordt gesproken over interventies, wat wordt hiermee bedoeld?  
Dhr. A. Cuijten leest de brief voor, zodat een ieder weet waar het over gaat.  
Dhr. A. Maassen geeft aan, dat hij jammer vond dat de minderheden en allochtonen een aparte bespreking hebben gehad en niet gezamenlijk met de meerderheid.  
Dhr. J. Looschilder adviseert over Top Tiel contact op te nemen met mevr. M. Koehorst.
- De bijdrage van het Oranjefonds is binnen en zodra er een locatie voor opslag beschikbaar is kunnen tenten en toebehoren bezorgd worden.
- De stagiaire voor sporten met de jeugd stopt binnenkort, nu is er een brief naar Mozaïek gegaan, over eventueel een nieuwe stagiaire, dhr. A, Cuijten wil eventueel bij het ROC te informeren, mevr. E. Turkenburg geeft aan dat er bij het Linge College ook geïnformeerd kan worden, want in het vierde jaar moeten de leerlingen daar ook stage lopen, dhr. A. Cuijten zal dit inderdaad doen.

Ingekomen post Peildatum 14 september 2011-11-10

Datum ontvangst	Afzender	Onderwerp	Datum archief
15 sept.	Dynamiek	Nieuwsbrief	
15 sept.	Mozaïek	Maatschappelijk betrokken	
15 sept.	DHL	Vrijwilligersdag	
15 sept.	Pro Mauritsschool	Nieuwsbrief	
20 sept.	Gemeente Evert Roover	Facilitaire ondersteuning	
23 sept.	Cor Geurtz	offerte	
30 sept	Gemeente	Bevestiging brief hr Driessen	
03 okt.	Gemeente	hondenuitlaatplaatsen	
04 okt.	SCW	Uitnodiging 4 gravinnen	
10 okt	Gemeente	Voortgang Top in Tiel	
17 okt	Gemeente	Planning wijkschouwen	
24 okt.	Tries v. Toom	RK-gebouw bezetting 2012	
31 okt	Elan	Oproep voor vrijwilliger	
31 okt	Nieuwsbrief PM school	Nieuwsbrief	
01 okt	lLooschilder	Terugkoppeling wijkschouw	
03 nov	Anita Lahuis usus.nl	Plaatsing website	

Uitgaande post

Datum verzending	Geadresseerde	onderwerp	Datum archief
29 sept.	Hr. Driessen	RK-gebouw	
29 sept	B&W	Exploitatie RK-Gebouw	
08 okt	Hr. J den B~&gelaar	Extra Jeu de Boulesbanen	
12 okt	Oranjefonds	Bevestiging bijdrage	
17 okt	Media	Persbericht wijkfeest	
29 okt	SCW	Vastleggen bespreking	
04 nov	Mozaïek P.Krop	Stagiare sport	
01 nov	Johan Looschilder	Planning vergaderdata	

#### **4. Mededelingen uit:**

##### **4.0 Politie (dhr. O. van Wijk)**

- Dhr. O. van Wijk geeft aan dat er in de Drumptsehof een vergadering is gehouden over inbraakpreventie, het was een geslaagde en goed bezochte vergadering.

De mogelijkheid bestaat dat deze voorlichtingsavonden ook in andere wijkgedeelten zullen worden gehouden.

Dhr. A. Maassen vraagt of er via SMS alerts kan worden doorgegeven, dat wordt hier ook gedaan geeft dhr. O. van Wijk aan, de politie heeft zelfs extra mensen ingezet om de inbraakgolf te beteugelen. Verder is men druk met verkeersprojecten en is ook het vuurwerkteam weer actief.

##### **4.1 Gemeente (dhr. J. Loosschilder)**

- Dhr. J. Loosschilder geeft nog aan dat er op 14 september een brief is verstuurd, waar een aantal antwoorden in zijn gegeven, o.a. dat de brug over het Inundatiekanaal tegen Nieuwjaar weer in gebruik zal zijn. dhr. D. Jansen vraagt of de situatie weer wordt zoals vroeger, jazeker bij calamiteiten kan men de wijk goed verlaten.

Er wordt in de gemeenteraad over het wijkbudget gesproken en dhr. J. Loosschilder kan nu al aan geven dat het budget op de zelfde wijze in stand wordt gehouden.

15 november is de evaluatie van de wijkschouw in de Vier Gravinnen, omdat de gemeente de vergadering een keer centraal in de wijk wilde hebben, een andere keer misschien wel weer op een andere locatie.

##### **4.2 Stichting Wijkorganisatie Ridderweide.**

- Dhr. A. Maassen meldt dat Stichting Wijkorganisatie Ridderweide een vernieuwde website heeft en dat het zeker de moeite loont om hier eens naar te kijken.

- Dhr. A. Maassen laat een foto zien vanuit de wijk, het is gewoon een kleine vuilnisbelt, zo veel rotzooi ligt er op een hoop, dhr. H. Rijksen en dhr. Y Öztürk zullen hier werk van van maken.

- De veiligheid bij de Pr. Mauritschool is gewoon slecht volgens dhr. H. van Doesburg, moeten er parkeerverbodsborden geplaatst worden of gele strepen, misschien dat dit helpt, dhr. J. Loosschilder adviseert om dit ter sprake te brengen in vergadering van de Wijkschouw volgende week te bespreken.

- Ook het verkeersgedrag rond Kwadrant is heel erg slecht, er wordt regelmatig tegen het verkeer in gereden, wat gevaarlijke situaties geeft, dhr. H. van Doesburg oppert of er niet in het groot op de weg aangegeven kan worden dat het verboden is om in te rijden. Het is de vraag of dit wel zal helpen, de mentaliteit van de mensen moet gewoon veranderen.

Dhr. J. Steenbekkers geeft aan, dat er nu al twee borden staan, maar dat dit niet helpt, het is een zaak voor Toezicht en Handhaving om hier op te controleren.

De oplossing ligt uiteindelijk bij de politie.

Dhr. E. Scheepmaker staat er versteld van dat er nog geen ongelukken gebeuren.

Dhr. A. Cuijten vraagt aan dhr. J. Loosschilder of er in de toekomst plannen zijn voor veranderingen rond het Kwadrant, die zijn er inderdaad, maar dat zal nog lange tijd duren, tot die tijd moet er zeker wat aan de situatie gedaan worden, een optie is om van de Tuilstraat een richtingverkeer te maken, dan is dat al een probleem minder. Dit punt kan ook in de evaluatie van de Wijkschouw van volgende week besproken worden, misschien kunnen er dan foto's getoond worden.

- Dhr. A Maassen informeert of de woningcorporaties afwijken van de € 33600,-- grens. Er is hierover onderling een enquête geweest, maar er is nog niets bekend.
- Bij de bushaltes zijn speciale voorzieningen voor blinden gerealiseerd, waarom is dit niet bekend gemaakt, nu wordt er vanuit de wijk vragen gesteld en kunnen wij hierop geen antwoord geven, dhr. H. Rijksen geeft aan dat dit een initiatief van de busmaatschappij is en dat dit buiten de gemeente omgaat.
- De volgende vergadering van de Wijkschouw wordt nu gehouden in de vier gravinnen, eerder verzorgde Stichting Wijorganisatie Ridderweide de vergaderingen, nu moeten we uit de krant vernemen dat het niet meer zo is, het was wel attent geweest om dit door te geven.

**4.3 Woningcorporatie SCW:** (mevr. J. Herregraven)

- mevr. J. Herregraven is helaas verhinderd.

**4.4 Woningcorporatie SVT:** (dhr. P. v.d. Lugt)

- Er loopt een project over leefbaarheid in de Avezaathstraat, waar regelmatig over wordt vergaderd met een groep bewoners, een belangrijk punt dat eruit is gekomen dat er geen speelgelegenheid is voor de jeugd van ± 12 tot 18 jaar, nu geven zij behoorlijk veel overlast door tussen of naast de flats te voetballen.  
Dhr J. den Biggelaar van Sportzaken, was ook op de laatste vergadering en gaat ervoor zorgen dat alle jeugd in dit gedeelte van de wijk worden aangeschreven, om te informeren wat hun behoefte is qua speelplek.  
Het pannaveldje wordt helemaal niet gebruikt, het ligt te ver weg en te dicht bij de bejaarde flats en het kampje.

**4.5 Toezicht en Handhaving:** (dhr. Y Öztürk)

- Het is de laatste twee maanden vrij rustig geweest in de wijk.

**4.6 Wijkteam Gemeente:** (dhr. H. Rijksen)

- Het snoeien van bomen en het blad verwijderen is in volle gang, aangezien de gemeente maar drie weken in het totaal de beschikking heeft over de bladblazer, kan niet alles tegelijk gebeuren.  
Dhr. A. Maassen vraagt of er kooien geplaatst kunnen worden om het blad in te gooien, dhr. H. Rijksen geeft aan dat deze al op verschillende plaatsen in de gemeente staan, en dat er in de toekomst meer bij zullen komen.
- Dhr. J. Steenbekkers meldt dat bij sneeuw en gladheid, nooit bij het Kwadrant wordt gestrooid.  
Dhr. H. Rijksen geeft aan dat het Kwadrant in de strooiroute zit, dit gebeurt of avonds laat of heel vroeg in de morgen, maar als er geen verkeer over heen rijdt heeft het niet erg veel baat.

**4.7 TDIB:** (dhr. Alp)

- Dhr. Alp is helaas weer niet aanwezig.

**4.8 Prins Mauritschool (dependance):** (mevr. E. Turkenburg)

- De school is volop bezig met de voorbereiding van het Sinterklaasfeest, dus binnenkort zien we weer een mooie Sinterklaas door de wijk rijden.
- Er komt een project met m.m.v. Mozaïek om kinderen van groep 1 t/m 4 op een speelse wijze, bv. dansen meer te laten bewegen. Het op vrijdagmiddag van 14.00 t/m 14.30 uur.

#### **4.9 Rotondaschool (dependance): (mevr. M. Ketting)**

- Mevr. M. Ketting is helaas verhinderd.

#### **4.10 Winkeliersvereniging Kwadrant: (dhr. J. Steenbekkers)**

- Dhr. J. Steenbekkers is blij dat hij is uitgenodigd en ondersteunt de activiteiten van Stichting Wijkorganisatie Ridderweide .
- Dhr. A. Cuijten vraagt dhr. J. Steenbekkers ook bij de volgende vergaderingen aanwezig te zijn.
- Het Kwadrant viert binnenkort het 40 jarig bestaan.
- Er wordt gekeken naar de plussen en minnen van het Kwadrant, waar dan eventueel iets aan gedaan gaat worden.
- De prachtouders waren van de zomer regelmatig in het Kwadrant te zien, nu zijn ze al langere tijd niet gezien.  
Dhr. O. van Wijk geeft aan dat de twee straatcoaches er nog steeds zijn, nu even ziet men ze iets minder, zij doen uitstekend werk.

#### **4.11 Dynamiek: (mevr. Griepink)**

- Mevr. Griepink is helaas afwezig.

#### **5.0 Voortgangsrapportage**

- Stichting Wijkorganisatie Ridderweide heeft nu de beschikking over twee grote party tenten inclusief 60 stoelen en 10 tafels, alleen de opslag is een groot probleem, volgende week vrijdag zal SCW bekijken of er plek is in de flat Ridderweide.  
Dhr. E. Scheepmaker meldt dat er in de flat de Appel een garagebox al lang leeg staat.
- Het feest samen met Dynamiek is erg geslaagd, het was er druk en heel gezellig.
- De prikacties zijn in volle gang, helaas was er afgelopen week een miscommunicatie met de gemeente (waren veel te laat) en er waren er maar 4 trolleys terwijl er voor een goede uitvoering 6 moeten zijn.  
Dhr. J. Steenbekkers geeft aan dat hij graag wil weten waarneer er weer een prikactie is, dan kan er vanuit het Kwadrant ook iets worden gedaan voor de kinderen,  
dhr. P. v.d. Lugt meldt dat er op het moment genoeg wordt gedaan voor de kinderen.
- De schilderclub geeft op het moment ± € 2400,- uit op jaarbasis, aangezien er te weinig leden zijn, geven de uitgaven toch een probleem.  
De dames moeten er zelf voor zorgen dat er meer leden bij moeten komen, gebeurt dit niet dan zal de schildersclub niet door kunnen gaan, misschien kan het Oranje fonds een bijdrage leveren.  
Dhr. Looschilder zegt dat soms een extra telefoontje naar Ronald v. Vugt wonderen kan doen.  
De ander locaties, zoals RKTVC, Hondensport, sportplaza en de scholen vragen allemaal geld voor huur.  
Dhr. J. Steenbekkers vz Kwadrant vraagt het telefoonnummer van de secretaris, wordt terplaatse geregeld.
- Sport en spel is ondertussen gestart.
- Activiteiten voor ouderen: bij het koersballen kan men vrijdags vaak niet meer terecht vanwege andere activiteiten in de Batouwe, dit geeft dus wel problemen.  
Secretaris zal in overleg gaan met mevr. A.v.Wijk STMR, hopelijk kan er enige structuur ingebracht worden

## **6.0 Rondvraag en afsluiting.**

- Mevr. L. de Groot vraagt aan dhr. A. Cuijten of een stukje kan schrijven voor de website met alle bijzonderheden over de partytenten.
- De voorzitter dhr. A. Maassen dankt allen voor hun inbreng en sluit hierop de vergadering.

Notulist Lien de Groot.